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Hope Bygdelag
Namn på innsendar

Jørgen Herland
Rolle

Leiar
Adresse

Hopsvågen98
Postnummer

5953
Poststad

fonnes
Telefon

95806873
Telefaks

Høyringsuttale

Høyringsuttale
Velj høyringsuttale:
T Breibandsutbygging 2015
Uttale

Dette utsegnet kjem på vegne av husstandar tilhøyrande nedre Hope (Hopsvågen).
Me har ikkje breiband hjå oss og ber derfor  at me blir tatt med i vurderinga i denne utbyggingsrunden. Enkelte
husstandar på Hope får i dag internett via koparkabel frå Kaland, men denne har sprengt kapasitet og me har ikkje
høve til å knyte oss til. Det betyr at per dags dato har me inga internettilknyting. Fleire av husstandane har prøva
ulike leverandørar som leverer nettforbindelse via trådløse senderar frå ulike noder, men på grunn av plassering og
topografi, har desse ikkje hatt dekning.
Nedre Hope består av om lag 30 husstandar. Området består av fleire nye husstandar med yngre busetting og
småbarnsfamiliar. Me ser på det som ein nødvendighet i dag med god internettforbindelse heime, både grunna
arbeid, skule og fritidssyslar. Me har bebuarar som er sjølvstendig næringsdrivande og andre arbeidstakarar som
ynskjer å arbeide heimafrå, men grunna dårleg internettforbindelse er dette vanskeleg.
Det blei i 2014 lagt ned trekkrør for fiber av BKK mellom Lilleknarvik og Hope. Vi fekk eit avstikk ned mot
byggefeltet vårt med egen koblingkum. Brukar eít dette opplegget vil en med enkle midlar kunne få breiband ned til
byggefeltet vårt.
Me håpar med dette at me blir hensyntatt og kjem med på denne rundens fiberutbygging.

Mvh Jørgen Herland/Hilde Hardang
Hope Bygdelag


